



附属履行机构

第四十届会议

2014年6月4日至15日，波恩

议程项目 14

《公约》第六条

《公约》第六条

主席提出的结论草案

1. 附属履行机构(履行机构)的结论是，关于《公约》第六条的第三次和第四次对话将分别于履行机构第四十二届会议(2015年6月)和履行机构第四十四届会议(2016年5月)期间在德国波恩举行，并商定将在履行机构第四十四届会议上审议本对话随后会议的问题，作为关于《公约》第六条的多哈工作方案执行情况中期审查的一部分。
2. 履行机构请缔约方、被接纳的观察员组织和其他利害关系方于2015年2月18日之前向秘书处提交对第二次对话组织工作的反馈和对第三次对话议程的意见。第三次对话的议程将侧重于培训、教育以及上述事项的国际合作。
3. 履行机构注意到秘书处编写的关于利害关系方参与执行《公约》第六条方面的良好做法的报告¹，并请缔约方和其他利害关系方效仿其中所载的例子和方法。
4. 履行机构商定将为多哈工作方案执行情况中期审查拟定职权范围，以评估方案的有效性，并确定任何新出现的差距和需要，并酌情为关于提高该工作方案有效性的决定提供参考，供履行机构第四十二届会议审议，以期在履行机构第四十四届会议上启动该审查。

¹ FCCC/SBI/2014/3。

5. 履行机构决定考虑到附件中所载的提议，将其作为对 2016 年多哈工作方案执行情况中期审查的投入，并请缔约方、被接纳的观察员组织和其他利害关系方于 2015 年 2 月 18 日之前向秘书处提交更多想法。

Annex

[English only]

Elements as input to the intermediate review of the implementation of the Doha work programme on Article 6 of the Convention

1. Invite Parties that have not yet nominated their national focal point for Article 6 of the Convention to do so as soon as possible.
2. Call on national focal points for Article 6 of the Convention to facilitate further discussion on the six elements of Article 6 (education, training, public awareness, public participation, public access to information and international cooperation).
3. Invite Parties to develop and implement climate change education and community-based adaptation and mitigation projects, promoting the use of gender-sensitive tools and approaches.
4. Request the Global Environment Facility to continue to provide financial resources to Parties not included in Annex I to the Convention, in particular African countries, the least developed countries and small island developing States, in accordance with decisions 11/CP.1, 6/CP.7, 4/CP.9, 7/CP.10, 3/CP.12, 7/CP.13, 3/CP.16 and 11/CP.17, to support the implementation of the Doha work programme on Article 6 of the Convention, and to regularly report to the Conference of the Parties on the activities that it has supported.
5. Request the secretariat to organize regional dialogues on Article 6 of the Convention in order to facilitate the sharing of experiences and lessons learned and the formation of alliances among countries in the region.
6. Request the secretariat to organize an annual high-profile event on Article 6 of the Convention, to be held during the sessions of the Conference of the Parties and the Conference of the Parties serving as the meeting of the Parties to the Kyoto Protocol in order to engage dignitaries and decision makers.
7. Request the secretariat to seek support from the United Nations Alliance on Climate Change Education, Training and Public Awareness to conduct subregional and regional workshops during 20XX to promote training, the exchange and sharing of experiences and best practices and the transfer of knowledge and skills in relation to all elements covered by Article 6.